

Date: 12th July 2021

التاريخ: 12 يوليو 2021

M/S . / Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين،،

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Unusual Trading Activity

الموضوع: إيضاح بشأن التداول الغير إعتيادي

With reference to the email received from Boursa Kuwait, regarding the unusual trading activity on Humansoft Holding's shares during today session on 12th July 2021.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى البريد الإلكتروني الوارد من شركة بورصة الكويت بشأن نشاط غير إعتيادي في التداول على سهم شركة هيومن سوفت القابضة ش م ك ع بتاريخ اليوم الموافق 12 يوليو 2021.

We would like to advise there are no recent information or material developments relating to Humansoft Holding's activities that would have resulted in the unusual trading on Humansoft Holding's shares on 12th July 2021.


نود افادتكم بأنه لا توجد هناك أي تطورات حدثت مؤخرا من شأنها التأثير على الشركة أو نشاطها بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط في التداول على اسهمها بتاريخ 12 يوليو 2021.

It should also be noted that the Private Universities Council **announced the preliminary names which are not final** for the internal scholarships on July 10th, 2021, including the American University of the Middle East and the American College of the Middle East, subsidiaries of Humansoft Holding Company.

وتجدر الإشارة بأن مجلس الجامعات الخاصة قد أعلن الأسماء المبدئية الغير نهائية للبعثات الداخلية بتاريخ 10 يوليو 2021 والتي من بينها جامعة وكلية الشرق الأوسط الأمريكية التابعتين لشركة هيومن سوفت القابضة.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،



دلال حسن السبتي

رئيس مجلس الإدارة

Dalal Hasan Al Sabti

Chairperson of the Board of Directors